



Styremøte i Gjff 18.04.23

Til stede: Jostein Vestøl, Kai Ausland, Torfinn Øya, Per Jørgen Eskeland, Lasse Holte og Inger Sandåker

Meldt forfall: Jarle Heiland, Morten Seland og Stian Røed

Saker.

9/23: Godkjenning av forrige møtereferat

Godkjent

10/23: Godkjenning av innkalling og dagsorden

Godkjent

11/23: Referatsaker

1. Jostein Informerte om hva som må gjøres og hva som er gjort etter årsmøte. Gjennomgang av årshjulet.
2. Bilagsrapportene bør bli mer detaljert, synliggjøre inntekt og utgifter, noe som Jostein har tatt til etterretning. Jostein redegjorde litt om regnskapet vårt også. Ønskelig at man får skilt de ulike salg som dueserier, kiosk rifleskudd osv på vipps. Torfinn skal se litt på dette.
3. Det er gjennomført ett stevne av Storfjellkarusellen, det siste ble utsatt pga flom. Denne blir nå 7 mai.
4. Gjennomgang av søknadsportalen og min side: Alle i styret har samme tilgang i søknadsportalen. Jostein viste litt hva han har gjort av søknader og rapporter i år.
5. Jostein tar en gjennomgang av styrearbeid ved en senere anledning når vi er fulltallig fra styret.
6. Møte om Viltforvaltning- info, trolig særlig for elgjaktlagene. Ikke aktuelt for oss
7. **Instruktører:** Det er flere som har ventet lenge på grunnkurs så vi håper de får gjennomført i nær fremtid. Det har vært vanskelig å få folk til å reise til Arendal for å ta disse kursene, så Per

Gjerstad Jeger- og Fiskeforening

Jørgen skal ta instruktørkurs for å kunne gjennomføre «standplasslederkurs» for standplassledere hos oss. Da vil man kunne ta kurs for egne instruktører som kan være ledere på Solem(kun lokal bane) med godkjenning fra styret. Styret lagde vedtak på dette.

Vedtak:

Styret kan godkjenne egne standplassledere som har gjennomgått formell opplæring av godkjent lokal instruktør.

8. Årsmøte NJFF AA: Jo Åsmund er kommet inn som nestleder
9. Kostnadene på drift av Solem er ca 150.000 i året.
10. Ingen kommentarer rundt forslaget om vern av Morkheia.
11. Ingen kommentar rundt detaljreguleringen av E18.

12/23: Kommende aktiviteter

Hver gir info om sin sak / aktivitet iht aktivitetsplanen.

Ungdomsgruppa: MOT blir 25 mai på Abel. Kai og Espen reiser ut på dette arrangementet med fluekasting som aktivitet. Det blir også et MOTarrangement på Solem 18. august.

Fiske/familiedag: Dato: 10 juni. Mer informasjon kommer.

Fiskedag for 1 kl: Blir i juni. Eurospar sponser med penger og Bjordammen sponser noe utstyr. Inger styrer dette. Det har blitt kjøpt inn stolsekk, beitestang med line, krok og dupp, (beitekopp og slukboks sponset av Bjordammen) og drikkekopp.

Rifleutvalget: Redegjorde for stevner og planene rundt dette. Storfjellkarusellen blir 7. Mai etter at den ble utsatt.

13. Besøk fra Risør JFF 3. juni 2023? Opplegg, kostnader og bidrag: Forslag om 3 juni. Omvisning med litt historie, «skytekonkurranse» med premie til beste skytter. Servering av lunch, kaffe og kake senere. Dette bør hele styret være med på, pluss 1 eller 2 medlemmer som kan hjelpe med skytinga(Jo Åsmund Sandåker meldte seg til dette). Jostein og Inger ordner premie og mat. Det er viktig å bygge nettverk for muliggjøre for ett evt. fremtidig samarbeid. Noe vi anser som viktig da det alltid er vanskelig å få med folk til dugnad, verv o.l. Vi har også ett veldig bra anlegg og det er flott om andre også kan dra nytte av det!

Gjerstad Jeger- og Fiskeforening

14. Det er fortsatt en del igjen på vedlikehold/arbeidslista vår. Men i år må det prioriteres strøm inn til 200 m bygget pluss ferdig elektroarbeid i lager/tribune.

15. MOT arrangement i juni og august: Redegjort for under punkt 12.

16. NM Nordisk Jaktskyting, statusrapport: Per Jørgen fortalte kort om hvor langt de er kommet i planene rundt NM i Nordisk jaktfelt 7. 8. og 9. juni 2024. Søknad er nå sendt! Mye av planene må avventes til svar på søknad foreligger, men slik det ser ut så har Per Jørgen og Co god kontroll på opplegget.

13/23: Oppstart prosjekt leirduesti

Starter med å bygge de første 4 buene som er lettes tilgjengelig når forholda på Solem tillater det. Det blir hentet inn priser på materiell. Jostein snakker med Svein Birger om å stå for snekringen med hjelp av frivillige. Grunnfundamentet har Jarle regi på.

Vedtak:

Styret gir sin tilslutning til at prosjektet nå kan starte. Det kan disponeres inntil 400.000,- av egenkapitalen i år.

14/23: Tilganger til konto. Nøkler.

Geir Emanuelsen har nøkkelansvar

Styret godkjenner at Jarle Heiland, Torbjørn Sundsdal(revisor), Torfinn Øya og Geir Emanuelsen skal ha lesetilgang.

Stian Røed og Jostein Vestøl skal ha fulle tilganger til å belaste konto. Leder skal i tillegg ha prokura.

Neste styremøte: 5. september:

Inger Sandåker

Sekretær

Gjerstad Jeger- og Fiskeforening



ØSTRE AGDER
SPAREBANK

Nær deg hele livet

